
Zápis z 19. zasedání zastupitelstva obce Lipník, konané dne

13. 12.  2011 v 19 hod.

Přítomni:  Josef Novotný, Ludmila Mácová, Zdeněk Kneslík, Jaroslav Králík, Miroslav Svoboda, Pavel 

Nedvědický, Miloslav Tomek, Miroslava Tomková.

Nepřítomni:  Arnošt  Pacola (omluven)

Hosté: Pavla Obůrková, Jana Macháčková, Dana Kratochvílová, Josef Nevrzal, Luděk Kocmánek.

Program:

1. Zahájení 

2. Kontrola zápisu z minulé schůze

3. Schválení rozpočtu obce na rok 2012

4. Různé, diskuse, připomínky

5. Závěr

K bodu 1 - Schůzi zahájil starosta Josef Novotný, přivítal přítomné zastupitele a hosty z komisí. 

Ověřovateli byli určeni Zdeněk Kneslík,  Miroslava Tomková. 

K bodu 2 - Zápis z minulé schůze přečetla p. Mácová  – nebyly vzneseny žádné připomínky. 

K bodu 3 – Zastupitelstvo schválilo rozpočet obce na rok 2012. Rozpočet je vyrovnaný, příjmy i výdaje 

činí 2 822 300,- Kč.

K bodu 4  - Je již podaná žádost o dotaci na dovybavení knihovny. V případě kladného vyřízení bude 

nakoupen  notebook a čtečka. Předpokládaný náklad bude  činit  23 000,- Kč. 

       Kalendáře od Mikroregionu a JE Dukovany budou rozneseny společně s Lipníčkem v

nadcházejícím  víkendu.

       26. 12. proběhne tradiční tenisový turnaj v restauraci „Na 13“, vše je již organizačně zajištěno,  

ceny zakoupeny, poháry připraveny – odpovídá M.Tomková

        29. 12. proběhnou vepřové hody. Pořadatelé zvou všechny na ochutnávku zabíjačkových  dobrot, 

odpovídá Pavel Nedvědický. 

        ZO bylo seznámeno s Usnesením kraje Vysočina z 8. 11. Letošního roku týkající se budoucnosti  a 

zachování jaderné elektrárny  Dukovany. .

        Žádost Oblastní charity Třebíč o poskytnutí příspěvku byla zamítnuta.



        ZO projednalo a schválilo uzavření dodatku k pojistné smlouvě uzavřené s pojišťovnou 

Kooperativa týkající se dalšího pojistného období.

       Přestavba rekreačně sociálního zařízení v Havránku – žádost o dotaci podaná, v minulém týdnu ní 

proběhla v Brně administrativní kontrola za osobní účasti starosty obce.

       ZO schválilo rozpočtové opatření č.7 a 8  - navýšení položky v kapitole školství o 5 718,- Kč, 

neinvestiční příspěvek obci Myslibořice;  drobné úpravy jednotlivých položek mezi jednotlivými 

kapitolami.

      ZO schválilo odměnu řediteli školy ve výši 4 000,-  Kč.

      MěÚ odbor stavební  - užívání stavby garáže manželé Mašejovi.

     Odbor vodohospodářský – přezkoumání užívání vody. 

       Krajská správa silnic – oznámení o kácení stromů směrem na Zárubice, levá strana  - ZO souhlasí, 

celou záležitost dořeší místostarosta M. Svoboda. 

        ZO projednalo, že ZŠ a MŠ Lipník, okres Třebíč,  příspěvková organizace,  je oprávněna bezplatně 

nabývat majetek k nahodilým činnostem, které souvisí s hlavním účelem a předmětem činnosti bez 

předchozího souhlasu zřizovatele v případě, že se jedná o majetek určený k přímé spotřebě pro děti, 

žáky a klienty,  jako odměna ze soutěží, spotřební materiál k výuce a jiným aktivitám.    

            Inventury probíhají průběžně, zbývají jen hasiči bude provedeno v pátek.

Bod 5 – V závěru zasedání starosta stručně zhodnotil letošní končící rok. Zvýraznil přípravu projektů 

na větší investiční akce (Havránek, zateplení školy – zkusíme dotaci z jiného zdroje, celkovou úpravu 

obce) a především závislost jejich realizace v návaznosti na finanční možnosti rozpočtu. Dále 

připomněl některé věci, které se letos podařilo zajistit a dotáhnout (směnná smlouva na stavební 

parcelu mezi p. Floriánem a p. Hortem; zpracování pasportu na srub v Havránku – tento dosud 

vlastně neexistoval; odkoupení pozemku v Havránku od p. Nedvědické a p. Zd. Mrni; zbourání komína 

a oprava kotelny ve škole; prodej elektrické přípojky v Havránku firmě E-on; zpracování odborného 

dopravního značení včetně instalace dopravních značek; nátěr čekárny a vývěsek u čekárny; nátěr 

zábradlí v Havránku, úprava elektriky – přívodu za hřbitovem; výstavba skladu za hřbitovem; 

rekonstrukce střídaček a nátěry zábradlí na hřišti; využití dotací z Dukovan přes Mikroregion Rokytná; 

využití dotací z Kraje Vysočina a další. 

     Zhodnotil činnost výborů a komisí ZO – činnost kulturní komise je hodně vidět, i ostatní komise a 

výboru pracují naprosto samostatně – činnost má svůj řád a pravidelnost. – Všem za spolupráci 

starosta poděkoval. – Samostatně byla hodnocena úroveň obecního zpravodaje Lipníček, která se 

především zásluhou Arnošta Pacoly, redaktora Lipníčku, dostala na solidní úroveň. 

     Velmi pozitivně byla zhodnocena komunikace s kolegy ze zastupitelstva přes maily a mobilní 

telefony, která napomáhá rychlému operativnímu zajišťování záležitostí.

       Na závěr krátkého hodnocení popřál starosta všem přítomným krásné vánoce a úspěšný nový rok 

2012. Další schůze ZO bude 10. 1. 2012 v 19 hodin.



                      

     

                                                

        Přijatá usnesení z 19. Zasedání ZO Lipník, konané dne 13.12. 2011

1. Zastupitelstvo obce Lipník schválilo:

a/Rozpočtové opatření č. 7 a 8

b/Rozpočet obce na rok 2012

c/Odměnu řediteli školy

d/Kácení stromů směrem na Zárubice

e/ Nabývání majetku ZŠ a MŠ  - bezplatně k souvisejícím  činnostem

f/ Neposkytnout příspěvek oblastní charitě v Třebíči

g/ Obnovu pojistné smlouvy formou dodatku u Kooperativy

.

2 .   Zastupitelstvo obce Lipník bere na vědomí:

a/Usnesení kraje Vysočina k rozvoji energetiky 

b/Záležitosti  stavebního a vodoprávního charakteru

c/Průběh inventur majetku obce

d/ Přípravy na  turnaj ve stolním tenise a vepřové hody

Zapsal: Ludmila Mácová      

Starosta obce: Josef Novotný

       Ověřovatelé:  Zdeněk Kneslík,   Miroslava Tomková

       Skončeno ve 20.00  hod.                                         






